

Title (en)

NON-INVASIVE ULTRASONIC PULSE DOPPLER CARDIAC OUTPUT MONITOR.

Title (de)

GERÄT ZUR UNBLUTIGEN MESSUNG DES HERZSCHLAGVOLUMENS MITTELS ULTRASCHALL-DOPPLER-PULS.

Title (fr)

MONITEUR DE SORTIE CARDIAQUE UTILISANT UNE TECHNIQUE PAR ULTRASONS DOPPLER A IMPULSION NON-INVASIVE.

Publication

EP 0386130 A1 19900912 (EN)

Application

EP 89900128 A 19881116

Priority

US 12088287 A 19871116

Abstract (en)

[origin: WO8904634A1] A cardiac output measurement device (20) for real-time, non-invasive measurement of cardiac output. The system utilizes a pulsed Doppler ultrasound transducer probe (31), an interactive visual display (24), a volume control knob (25), a finger operated keypad (22), a paper advance button (27) located on the forwardly printer drawer panel (26) enabling the operator to advance the paper (28). The probe wire (29) includes an activation switch (30). The device automatically searches the ascending aorta at various depths to find the depth at which the greatest blood velocity reading is detected. The device calculates cardiac velocity, cardiac index, stroke distance, heart rate, and stroke volume.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif (20) de mesure de la sortie cardiaque pour effectuer des mesures non-invasives, en temps réel du signal de sortie cardiaque. Le système utilise une sonde (31) d'un transducteur ultrasonique Doppler à impulsion, un affichage visuel interactif (24), un bouton de commande de volume (25), un clavier manuel (22), un bouton (27) d'avance du papier, lequel bouton est situé sur un panneau (26) de dessin d'une imprimante permettant à l'opérateur de faire avancer le papier (28). Le fil (29) de la sonde comprend un commutateur d'activation (30). Le dispositif recherche automatiquement l'aorte montante à diverses profondeurs pour trouver la profondeur à l'quelle on détecte la lecture de la vitesse du sang la plus élevée. Le dispositif calcule la vitesse cardiaque, l'indice cardiaque, la distance systolique, la fréquence cardiaque et le volume systolique.

IPC 1-7

A61B 8/00

IPC 8 full level

A61B 8/02 (2006.01); **A61B 8/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61B 8/065 (2013.01); **A61B 8/461** (2013.01); **A61B 8/467** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8904634 A1 19890601; EP 0386130 A1 19900912; EP 0386130 A4 19901227; JP H03501933 A 19910509

DOCDB simple family (application)

US 8804084 W 19881116; EP 89900128 A 19881116; JP 50021289 A 19881116